
Informace z radnice 

 Bylo dokončeno rozšíření veřejného osvětlení ve městě o dalších 9 světelných bodů za 

celkovou cenu 283 tisíc Kč s DPH. 

 V listopadu proběhla oprava místních komunikací, jež si vyžádala částku 203 509,- Kč 

s DPH. Jednalo se o menší vysprávky povrchu před nadcházející zimou. 

 Problémem se stává rostoucí trestná činnost mládeže. Od začátku roku šetří policie 

v Nové Včelnici přes 30 případů vloupání. Všechna mají na svědomí místní známé firmy 

společně s jejich přespolními kamarády. Bohužel, pár dní po zátahu policie se tito 

kumpáni opět objevují na svobodě. 

 Začátkem listopadu předložil Čevak kalkulaci ceny vodného a stočného na rok 2015. 

Kubík vody by měl být dražší o 4,57 Kč, celkem 80,35 Kč s DPH. Cena vychází z platné 

provozní smlouvy, která byla uzavřena na období od 1. 1. 2014 do 31. 12. 2021. Uzavření 

nové provozní smlouvy bylo jednou z podmínek poskytnutí dotace na akci „Vodovod a 

kanalizace Stará Včelnice“. Ke zdražení vody dochází mj. z důvodu zvýšení nájemného, 

které Čevak platí městu jako prostředky určené na obnovu vodohospodářského majetku 

města. Dalším důvodem je pokles spotřeby vody o 5 tis. kubíků oproti předpokladu. 

Výpadek v tržbách pak má za následek zdražení jednotkové ceny.  

 Druhý ples Města Nová Včelnice úspěšně zahájil plesovou sezónu. Jsem přesvědčen, že 

se ples a kulturní program se všem líbil a bude zájem o jeho zopakování příští rok. Chtěl 

bych ještě jednou poděkovat všem pořadatelům a sponzorům, kteří přispěli k 

úspěšné organizaci plesu. 

 

Ing. Karel Dvořák, starosta města 


